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元朗西、吳屋、橫洲、鳳池村、禮修村、馬田村、龍田村、山下村、朗屏、紅棗田村、白沙村、大棠村、
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SHAN HA TSUEN, LONG PING, HUNG CHO TIN TSUEN, PAK SHA TSUEN, TAI TONG TSUEN, YEUNG KA TSUEN, MUK 
KIU TAU TSUEN, WONG NAI TUN, SHUI PIN WAI, CHUN HING SAN TSUEN 
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114685 光明學校  (S) 
Kwong Ming School 

全日 
whole-day 

男女 
co-ed 

資助 
aided 

 50 新界元朗水邊圍邨  (2476 2616) 
Shui Pin Wai Estate, Yuen Long, NT 

115223 元朗朗屏邨東莞學校  (S) (P) 
YL Long Ping Estate Tung Koon Primary 
School  

全日 
whole-day 

男女 
co-ed 

資助 
aided 

 50 新界元朗朗屏邨第一期  (2476 2433) 
Phase I, Long Ping Estate, Yuen Long, NT 

115274 元朗朗屏邨惠州學校  (S) (P)   
YL Long Ping Estate Wai Chow School  

全日 
whole-day 

男女 
co-ed 

資助 
aided 

 63 新界元朗朗屏邨第二期  (2476 3903) 
Phase II, Long Ping Estate, Yuen Long, NT 

115347 博愛醫院歷屆總理聯誼會梁省德學校 (S) (P)  
AD&FD of POHL Leung Sing Tak School  

全日 
whole-day 

男女 
co-ed 

資助 
aided 

 50 新界元朗朗屏邨第三期  (2474 5566) 
Phase III, Long Ping Estate, Yuen Long, NT 

115495 元朗公立中學校友會小學  (S)  
Yuen Long Public Middle School Alumni 
Association Primary School  

全日 
whole-day 

男女 
co-ed 

資助 
aided 

 50 新界元朗公園北路２號  (2475 0328) 
2 Town Park Road North, Yuen Long, NT 

510955 聖公會靈愛小學  (S) (P)  
SKH Ling Oi Primary School 

全日 
whole-day 

男女 
co-ed 

資助 
aided 

基督教 
Protestantism/ 
Christianity 

25 新界元朗媽廟路１５號  (2477 4109) 
15 Ma Miu Road, Yuen Long, NT 

515051 元朗商會小學  (S) (P) 
Yuen Long Merchants Association Primary 
School 

全日 
whole-day 

男女 
co-ed 

資助 
aided 

 50 新界元朗青山公路２４４號  (2476 2268) 
244 Castle Peak Road, Yuen Long, NT 

572357 佛教陳榮根紀念學校  (S) (P) 
Buddhist Chan Wing Kan Memorial School 

全日 
whole-day 

男女 
co-ed 

資助 
aided 

佛教 
Buddhism 

50 新界元朗馬田欖口村路２３號  
(2475 3663) 
23 Lam Hau Tsuen Road, Ma Tin, Yuen Long, 
NT 

572403 南元朗官立小學  (S) (P)  
South Yuen Long Government Primary School 

全日 
whole-day 

男女 
co-ed 

官立 
govt 

 63 新界元朗欖口村路２１號  (2478 1230) 
No. 21, Lam Hau Tsuen Road, Yuen Long, 
NT 

 
*********************************************** 

 
在一般情況下，自行分配學位學額是按各學校的暫定開辦小一班級數目(即按現有小六班級數目或全校課室數目除以六的結果而定(在有足夠課室情況下，取
兩者中較大的數目))計算。最終各學校獲准開辦的小一班級數目會按既定準則視乎實際學位需要而定。 
Under general circumstances, the Discretionary Places Quota is based on the provisional number of P1 classes, which is derived from the number of outgoing P6 classes 
or the number of classrooms divided by 6 (whichever is the greater and subject to the availability of classrooms), of the schools.  The actual number of P1 classes 
approved for a school is determined according to the established criteria taking into account the actual demand.   
 
 
備註 Remarks 
 
S 學校實施小班教學，基本每班派位名額為 25 人。若在統一派位階段有實際的需要，學校每班或需加派學生。小班教學著眼教學策略，涉及教學帶動

的分組法，學校實施小班教學會按學習目標和學生需要訂定教學組的大小和數目；每班派位人數不應也不須和教學組的大小劃上等號。 
 The school practises small class teaching with the number of school places for allocation being basically 25 students per class.  Subject to the actual need at 

the Central Allocation stage, the school may be allocated more students per P1 class.  Small class teaching is more concerned with the teaching and learning 
strategy and involves teaching setting or grouping driven by teaching considerations.  Schools implementing small class teaching may have different sizes of 
grouping and different numbers of groups subject to the learning objectives and students’ needs.  The number of students allocated per class should not and 
need not be taken as equivalent to the grouping. 

P 該校具備有部分可供肢體傷殘學生使用的設施，有關詳情請直接向學校查詢。 
 The school is equipped with some facilities for the children with physical disability.  For details, please contact the school direct. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。 
If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of the List, the Online version shall prevail. 


